
Motion till IFK Norrköpings årsmöte 2019 beträffande ståplatsläktaren under internationellt 
tävlingsspel. 
  
IFK Norrköping (A-lag herr) gjorde en fantastisk säsong 2018 och har återigen givits chansen att få 
spela internationellt tävlingsspel. Att IFK kommer att kvala till Europa League har stått klart sedan 
november månad. Bland supportrar och medlemmar pratas det mycket om huruvida "Curvan" kommer 
att existera under dessa matcher. Det talas bl.a om den otroliga vändningen hemma mot Rosenborg 
som förvisso var förgäves men likväl hade en stämning värdig en kvartsfinal (eller högre). Lite delade 
meningar tycks råda gällande lösningen med att flytta ståplatsläktaren till Östra, många som varit med 
länge uppskattade till viss del att vara tillbaka medan vissa bara saknade Curvan. Röster höjdes även 
från sittplatspublik som under matchen mot Pristhina upplevde litet skymd sikt. 
I den bästa av världar skulle UEFA naturligtvis tillåta ståplats men nu får vi emellertid rätta oss efter 
rådande regler och IFK bör: 
  
1. Vid ett tidigt skede bjuda in medlemmar för att vädra frågan om ståplats. 
Är säsongen över i oktober och det står klart att det ska kvalas till CL eller EL så bör ett 
sonderingsmöte ske innan året är slut. 
  
2. Ge medlemmarna beslutanderätt i frågan. Bjud in till ett medlemsmöte där styrelsen presenterar 
lösningar och offerter. 
  
Mötet erhålls rätten att formulera om punkterna så att de bättre passar styrelsens arbetssätt. Syftet 
med motionen är att förbättra demokratin inom föreningen och höja klubbens ambitioner kring sina 
egna arrangemang. 
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